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Hej!
Skulle vilja lämna in en enkel fråga till UG’s ordförande.

Mvh Helene Börjesson

Enkel fråga till ordförande i utbildningsnämnden
Kommunfullmäktige fick i oktober 2017 ta del av en revisionsrapport som påvisade
brister i tillsättandet av karriärtjänster och utdelning av det så kallade
lärarlönelyftet. Kritiken bestod huvudsakligen i att processen gått för hastigt, att det
skiljde sig mycket från en enhet till en annan hur uppdraget hanterats samt att det är
oklart om medlen verkligen fördelats på ett sätt som bidrar till högre
måluppfyllelse.

Följande står att läsa i rapporten:
- Processen kom igång sent, övergripande strategi för enhetlig bedömning av
lärares skicklighet saknades, varför faktisk fördelningen varierat avsevärt mellan
rektorsområdena.

- Bättre planering hade gett mindre negativa konsekvenser.

- Det saknas en tydlig övergripande struktur för hur nämnden vill arbeta med dessa
statsbidrag som ett medel för att nå högre måluppfyllelse på skolorna.

- Det finns en otydlighet avseende förstelärarnas roll och uppdrag.
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Anser ordföranden i Utbildning Gävle att nämnden och förvaltningen i god tid har
börjat verka aktivt för att ovanstående problem ska vara lösta inför kommande
utdelning av medel för lärarlönelyft och tillsättande av karriärtjänster?
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